
Vinje Løypelag 
 

Årsmøte på Haugsæl sundag 27. juni 2021, kl 1800. 
 

1. Godkjenning av innkalling og sakliste. 

 

Årsmøtet er rett innkalla og vedtaksføre. På grunn av pandemien vart møtet utsett til juni 

2021. Det møtte seks deltakarar. 

 

 

2. Rekneskap og årsmelding. Fastsetjing av kontingent. 

 

Rekneskapet er godkjent. (sjå årsmelding 2020 web-side). Laget har rimeleg økonomi, men 

bør setje av midlar til nyare løypemaskininnkaup. Øystein H syter for søknad om mva- 

kompensasjon innan fristen. Løypelaget vel å ha same kontingent for 2022 òg.  

 

 

3. Utvikling og rydding av løypenett. 

 

Med den nye rundløypa blir køyretida redusera, noko som er svært positivt for 

dugnadsarbeidet med arbeidsmengde. 

Me prioriterar i år: Parkering langs Våmartveitvegen. Skilting av løypenettet. Om mogeleg 

betre trasè ved Jordstøyl m v. Legge diverse rør og klopper i traseen..   

 

4. Val. 

Arne Johnsen og Solveig Ringhus takkar av etter mange års innsats. Løypelaget er svært 

nøgde med arbeidet dei har gjort. Tusen takk. 

Nye i styret blir: Øystein Høgetveit som kasserar og Lasse Mathisen som styremedlem. 

 

 

 

 


